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1.本站收集的数据手册和产品资料都来自互联网，版权归原作者所有。如读者和版权方有任
  何异议请及时告之，我们将妥善解决。
2.本站提供的中文数据手册是英文数据手册的中文翻译，其目的是协助用户阅读，该译文无
  法自动跟随原稿更新，同时也可能存在翻译上的不当。建议读者以英文原稿为参考以便获
  得更精准的信息。
3.本站提供的产品资料，来自厂商的技术支持或者使用者的心得体会等，其内容可能存在描
  叙上的差异，建议读者做出适当判断。  叙上的差异，建议读者做出适当判断。
4.如需与我们联系，请发邮件到marketing@iczoom.com，主题请标有“数据手册”字样。

1. The datasheets and other product information on the site are all from network ref-
erence or other public materials, and the copyright belongs to the original author and 
original published source. If readers and copyright owners have any objections, 
please contact us and we will deal with it in a timely manner.

2. The Chinese datasheets provided on the website is a Chinese translation of the En-
glish datasheets. Its purpose is for reader’s learning exchange only and do not in-
volve commercial purposes. The translation cannot be automatically updated with 
the original manuscript, and there may also be improper translations. Readers are 
advised to use the English manuscript as a reference for more accurate information.

3. All product information provided on the website refer to solutions from manufac-
turers’ technical support or users the contents may have differences in description, 
and readers are advised to take the original article as the standard.

4. If you have any questions, please contact us at marketing@iczoom.com and mark 
the subject with “Datasheets”.

Read Statement



TEL: 973-328-3200       FAX: 973-328-3130                                         
Home > Tubing > Non-Shrinkable Tubing > #D200 DAFLEX Silicone Rubber Coated Fiberglass 
Sleeving MIL-I-3190/6 

#D200 DAFLEX Silicone Rubber Coated Fiberglass Sleeving MIL-I-
3190/6

Description: Braided fiberglass sleeving with a uniform coating of silicone rubber. Cuts cleanly and will 
not fray. The tubing remains flexible from -55°C to +200°C. Can be "pushed-back" easily; has high cut 
through resistance, and is unaffected by corona, ozone, radiation, weathering and fungus, with 
excellent abrasion, chemical and moisture resistance, self-extinguishes flame. UL Rated: 600V.

This series is RoHS compliant. 

DAFLEX
Cat. No. Size MIL-I-3190

Size
Inside Diameter (IN.) Stock Spool

or CoilMin. Nom. Max.
D200-24 24 01 0.02 0.022 0.027 100', 500', 1000'
D200-22 22 02 0.025 0.027 0.032 100', 500', 1000'
D200-20 20 03 0.032 0.034 0.039 100', 500', 1000'
D200-18 18 04 0.040 0.042 0.049 100', 500', 1000'
D200-16 16 06 0.051 0.053 0.061 100', 500', 1000'
D200-15 15 07 0.057 0.059 0.067 100', 500', 1000'
D200-14 14 08 0.064 0.066 0.074 100', 500'
D200-13 13 09 0.072 0.076 0.082 100', 500'
D200-12 12 10 0.081 0.085 0.091 100', 500'
D200-11 11 11 0.091 0.095 0.101 100', 500'
D200-10 10 12 0.102 0.106 0.112 100', 500'
D200-9 9 13 0.114 0.118 0.124 100', 500'
D200-8 8 14 0.129 0.133 0.141 100', 500'
D200-7 7 15 0.144 0.148 0.158 100', 500'
D200-6 6 16 0.162 0.166 0.178 100'
D200-5 5 17 0.182 0.186 0.198 100'
D200-4 4 18 0.204 0.208 0.224 100'
D200-3 3 19 0.229 0.234 0.249 100'
D200-2 2 20 0.258 0.263 0.278 100'
D200-1 1 21 0.289 0.294 0.311 100'
D200-0 0 22 0.325 0.330 0.347 100'
D200-3/8 3/8" 23 0.375 0.387 0.399 100'
D200-7/167/16" 24 0.438 0.450 0.462 100'
D200-1/2 1/2" 25 0.500 0.512 0.524 100'
D200-5/8 5/8" 26 0.625 0.640 0.655 100'
D200-3/4 3/4" 27 0.750 0.768 0.786 100'
D200-7/8 7/8" 28 0.875 0.893 0.911 100'
D200-1" 1" 29 1.000 1.006 1.036 100'

Stock Color: White. Additional colors and grades available to order.
Specifications: NEMA Grade A, (7000V) Class "R", VS-1, ASTM-D372, UL Standard 1441,  MIL-I-
3190/6 Grade A.
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